

# MBA Scholarships

## Vienna University of Economics and Business

As one of the leading providers of executive education in Central and Eastern Europe, the Vienna University of Economics and Business (WU) has set itself the goal of supporting high potentials and managers to meet their educational and career goals by offering scholarships for its MBA programs.

<p><b>WU MBA SCHOLARSHIPS</b></p>	<p><b>Open to candidates with an excellent track record.</b>  <b>Amount:</b> up to 35% of total tuition fee  <b>Programs applicable:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/ Finance/Marketing &amp; Sales/Performance Management/Project Management/ Public Auditing/Social Management</p>
<p><b>CEE SCHOLARSHIPS</b></p>	<p><b>Open to candidates with citizenship of a CEE-country (see country list on website).</b>  <b>Amount:</b> up to 35% of total tuition fee  <b>Programs applicable:</b> Professional MBA Energy Management/Entrepreneurship &amp; Innovation*/Finance/Marketing &amp; Sales/Performance Management/Project Management</p>
<p><b>SCHOLARSHIPS FOR FEMALE LEADERS</b></p>	<p><b>Open to female managers and high potentials with a strong track record.</b>  <b>Amount:</b> up to 35% of total tuition fee  <b>Programs applicable:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/ Entrepreneurship &amp; Innovation*/Finance/Marketing &amp; Sales/Performance Management/ Project Management/Social Management</p>
<p><b>SCHOLARSHIPS FOR ENTREPRENEURS</b></p>	<p><b>Open to entrepreneurs, who have successfully started a business or who have already finalized a detailed business plan for a start-up.</b>  <b>Amount:</b> up to 35% of total tuition fee  <b>Programs applicable:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/ Entrepreneurship &amp; Innovation*/Finance/Marketing &amp; Sales/Performance Mgmt./Project Mgmt.</p>
<p><b>SCHOLARSHIPS FOR EMPLOYEES OF SME, NGO OR NPO</b></p>	<p><b>Open to all candidates that are nominated/company sponsored by a SME, NGO or NPO.</b>  <b>Amount:</b> up to 35% of total tuition fee  <b>Programs applicable:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/ Finance/Marketing &amp; Sales/Performance Management/Project Management/Social Mgmt.</p>
<p><b>APPLICATION AND INFORMATION</b></p>	<p>To apply for a scholarship and find out which MBA program is right for you, please visit <a href="http://executiveacademy.at">executiveacademy.at</a>  All scholarship applicants have to meet the regular admission criteria of the respective program. The <b>application deadline is 3 months before the program start.</b></p>

# MBA Stipendien

## Wirtschaftsuniversität Wien (WU)

Als einer der führenden Weiterbildungsanbieter in Zentral- und Osteuropa, hat sich die Wirtschaftsuniversität Wien zum Ziel gesetzt, High Potentials und ManagerInnen dabei zu unterstützen, ihre individuellen Bildungs- und Karriereziele zu verwirklichen.

<b>WU MBA STIPENDIEN</b>	<b>Offen für BewerberInnen mit einer ausgezeichneten Erfolgsbilanz.</b> <b>Stipendienbetrag:</b> bis zu 35 % der Studiengebühr <b>Programme:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/ Finance/Marketing & Sales/Performance Management/Project Management/ Public Auditing/Social Management
<b>CEE STIPENDIEN</b>	<b>Offen für Staatsbürger eines CEE-Landes (siehe Länderliste auf der Website).</b> <b>Stipendienbetrag:</b> bis zu 35 % der Studiengebühr <b>Programme:</b> Professional MBA Energy Management/Entrepreneurship & Innovation*/ Finance/Marketing & Sales/Performance Management/Project Management
<b>STIPENDIEN FÜR WEIBLICHE FÜHRUNGSKRÄFTE</b>	<b>Offen für weibliche Führungskräfte und High Potentials mit einer starken Erfolgsbilanz.</b> <b>Stipendienbetrag:</b> bis zu 35 % der Studiengebühr <b>Programme:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/ Entrepreneurship & Innovation*/Finance/Marketing & Sales/Performance Management/ Project Management/Social Management
<b>STIPENDIEN FÜR ENTREPRENEURE</b>	<b>Offen für Entrepreneure, die bereits ein Unternehmen gegründet bzw. einen detaillierten Business-Plan zur Finanzierung eingereicht haben.</b> <b>Stipendienbetrag:</b> bis zu 35 % der Studiengebühr <b>Programme:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/Entrepreneurship & Innovation*/Finance/Marketing & Sales/Performance Mgmt./Project Management
<b>STIPENDIEN FÜR ANGESTELLE VON KMU, NGO ODER NPO</b>	<b>Offen für KandidatInnen, die von einem KMU, einer NGO oder NPO nominiert bzw. finanziert werden.</b> <b>Stipendienbetrag:</b> bis zu 35 % der Studiengebühr <b>Programme:</b> Executive MBA Bucharest; Professional MBA Energy Management/Finance/ Marketing & Sales/Performance Management/Project Management/Social Management
<b>BEWERBUNG UND INFORMATIONEN</b>	Bitte besuchen Sie unsere Webseite <a href="http://executiveacademy.at">executiveacademy.at</a> um herauszufinden, welches unserer Programme am besten zu Ihren Anforderungen passt. Auf unserer Website können Sie auch die Bewerbung für ein Stipendium ausfüllen. Alle Stipendien-BewerberInnen müssen die regulären Zulassungsbedingungen des jeweiligen Programms erfüllen. Die <b>Bewerbungsfrist ist 3 Monate vor Programmstart.</b>